
Referat 
styremøte  
 

Møtedato: Mandag 14.11.22 kl. 19:00-22:00 i konferanserommet i 2. etasje, Misjonshuset (MH)  
 
Til stede: Ingar Hjelset, Liv Jorunn Skutlaberg, Brit Kari Urdal, Sophia Sørenes, Geir Sandvik, Tollef 
Byrkjedal (1.varamedlem) og Frank Vorhaug (pastor) 
 
Referent: Frank 
Åpning og noe å bite i: Liv Jorunn 
 

Sak nr. Saker 

 Åpning og bønn 
«For jeg skammer meg ikke ved evangeliet. Det er en Guds kraft til frelse for hver den som 
tror, jøde først og så greker.» Rom 1,16 
Evangeliet er et kraftfelt der vi får ta imot det Jesus har gjort for oss. 
«Gleden i Herren er deres styrke.» Neh 8,10   
Hvil i nåden og tjen Herren med glede! 
 

120/22 Godkjenning av innkalling med saksliste 
Godkjent med korrigerte datoer i sak 121/22. 
 

121/22 Godkjenning av referat fra møtene 17. og 25.10.22 
Godkjent. 
 

122/22 Samtale med representanter for Connect-gruppen 
• Det er et krevende arbeid å komme i kontakt med muslimer og føre dem inn i troen. 

60-70% av konverterte fra islam, faller tilbake. Det krever mye for de som kommer til 
tro på Jesus, men også for nettverket av troende søsken som tar imot og som overtar 
rollen som familie for de som blir utstøtt.  

• Har hatt 3 samlinger i Connect – flerkulturelt nettverk. En samling igjen i mars. Da er 
prosjektperioden på 2 år til ende, men MHs Connect-gruppe sitt engasjement 
fortsetter. 

• Har arrangert Tro mellom venner-kurs i MH. 
• Al Massira-kurs internt i Connect-gruppen i MH (12 samlinger). 
• «Kom og følg meg» og «Familie og venner» er oppfølgingskurs til Tro mellom venner 

som kan være relevante.  
• Nå er spørsmålet hvordan bruker vi disse ressursene vi har fått gjennom Connect i 

menigheten vår.  
• Kan disse kursene være aktuelle for bibelgruppe? Ja, det kan være mulig. 
• Trimgruppe i aktivitetsrommet? 
• Språk-kafè? 
 
Styret er glad for at dette tiltaket er kommet i gang og vil utfordre gruppen til å tenke en 
vei videre for dette arbeidet og ta eventuelle aktuelle tiltak opp til drøfting med styret.   
 

123/22 Evaluering av menighetsweekend og komite for 2023 
• Sophia refererte fra komiteens evalueringer og evalueringer på skjemaer som ble fylt 

ut. 
• Styret retter en stor takk til komitèen for godt arbeid og god weekend. 
• Navn til ny komite for 2023 ble foreslått. Frank spør disse. 

 
124/22 Nye Misjonshuset 



1. Cubbies-rom er flyttet til underetasjen. Har hatt møte i ettermiddag ved tanke på 
utforming og arbeidsfordeling. Ingar følger opp. 

2. Lydisolering mellom lillesal og hovedsal. Vi prøver først å installere lydteppe. Om det 
ikke er godt nok, skifter vi skilleveggen. Byggmester JK og Agder Lyd konsulteres for 
pristilbud. Ingar følger opp. 

3. Utsmykking av Lillesalen? Ønsker ikke å gjøre noe med det nå. 
4. Takkegave/giveraksjon for å redusere gjeld 

- Mottatte gaver fra tilhørende pr. 3.11.22 kr 174.500,- 
- Løfter ikke innbetalt pr. 3.11.22 kr 500,- 
- Løfter fast givertjeneste lokalt kr 1277,- pr. mnd. 
- Bidrag til reduksjon av gjeld fra Norrøna Eiendom kr 150.000,- 

 
125/22 Hva nå, Misjonshuset? 

Vi har utvidede og opprustede lokaler (Nye Misjonshuset). Vi har startet nytt 
tenåringsarbeid. Hvordan videreutvikle hovedvirksomheten vår? 
Styret samtalte om gudstjenestene som hovedsamlingene i menigheten vår, og hvordan de 
oppleves for de ulike generasjonene og hvordan skape eierskap blant yngre.  
Ingar og Frank lager til neste styremøte forslag til spørreundersøkelse for å kartlegge 
hvordan gudstjenestene våre oppleves av ulike mennesker i ulike livsfaser. 
 

126/22 Medlemsoppfølging (jfr. 98, 105, 119/22) 
Orientering om prosess siden forrige møte. 

 
127/22 Frivillighetsfest 9.2.23 kl. 19.00 (jfr. 106/22) 

Orientering fra komiteen v/Liv Jorunn, Geir og Brit Kari. 
Flyttes til torsdag 26.01.23 
Ulike personer spørres til humor, alvor, sang og lek. Basar.  
Styret stiller med kaker og vi bestiller mat fra Lotus. 
Invitere til frivillighetsfest med påmelding. Invitasjon ut rett på nyåret. 
 

128/22 Årsmøte 19.03.22 etter gudstjenesten - årsmeldinger 
Vi viderefører årsmeldingspraksis fra de senere år. 
 

129/22 Organisasjonsstruktur – etter GF-22 – fortsettelse fra 107/22 
4. Medlemskap 

Styret ønsker ikke å etablere en ordning for begrenset medlemskap.  
5. Mellomledere 

Vi har et ønske på sikt å etablere oss med mellomledere også for møteverter og 
smågrupper. 

 
130/22 Strategi – etter GF22  

1. Implementering av punktet «Ansvarlig forvaltning».  
Forslag ble presentert og vedtatt langt fram for årsmøtet for vedtak. 

2. Utkast til utstillingsplan «Vindu mot byen» 
Forslag fra Tollef ble presentert med vekt på høytider og sentrale bibelfortellinger. 
Forslaget videreutvikles i tråd med samtalen i møtet. 

 
131/22 Orienteringer/luftinger fra pastoren 

• Vi tar imot praksisstudent fra Ansgar f.o.m. nyttår 
• Sykekomiteene  

Ludvig Taule går inn som koordinator for disse andaktsgruppene. Styret vil samtidig 
nytte anledningen til å takke Sigbjørn Spikkeland som har stått i denne tjenesten i hele 
50 år. 

• Arbeidstidsbruk.  
Veiledning fra regionleder samt tilskyndelse til å ansette administrator i 20% stilling 



t.o.m. 30.06.23 har bidratt til å redusere antall plusstimer for pastor og gitt mer fokus 
på spesifikke pastoroppgaver. 

• Glimt fra innmeldingssamtaler 
• Gilgal Pinsemenighet takket for seg 31.10 
• Søstrene – bønnemøte unge kvinner (initiativ fra MUF) 
• Vi trenger nye, yngre gudstjenesteleder. Hvem kan vi utfordre? Forslag ble nevnt:  
 

132/22 Evalueringer siden sist 
• Vi er takknemlige for International Sundays og setter stor pris på Joe Crampah sin 

engasjerte forkynnelse. 
• Masse unger og godt med voksne og mye liv på Tweens. 
• Det var en fin Norea-weekend og god kvalitet på sendingen til Kanal 10. 
 

 Eventuelt 
Møteplan våren 2023: 3.1, 6.2, 6.3, 11.4, 2.5, 6.6 
 

  

  

 


